

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange

Company's Name: RUMM FINANCIAL BROKERAGE

Date: 16-11-2021 02:02:13 PM

Subject: Approval to cancel the loan bonds

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: رم للوساطة المالية التاريخ: 16-11-2021 02:02:04 PM الموضوع: الموافقة على الغاء اسناد القرض

The Board of Directors of (Rum Financial Brokerage) decided at its sixth meeting held on 10/26/2021 and based on the Central Bank's decision not to approve the coverage of the Arab International Insurance Federation (the largest subscriber) with 75% of the total bonds offered, and since the non-participation The coverage on their part does not achieve the purpose for which the attribution is presented as follows:

Cancel the approval of the loan bonds assignment and address the Securities Commission, the Securities

Depository Center and the Issuance Manager -

قرر مجلس ادارة شركة (رم للوساطة المالية) في اجتماعه السادس المنعقد بتاريخ 2021/10/26 و بناءا على قرار البنك المركزي بعدم الموافقه على تغطية السادة الاتحاد العربي الدولي للتأمين (المكتتب الأكبر) بحصص 75% من اجمالي الاسناد المطروحه, وحيث ان عدم المشاركة في التغطية من قبلهم لا يحقق الغاية التي طرح الاسناد من اجلها ما يلى:

- الغاء الموافقه على إسناد القرض و مخاطبة هيئة الأوراق المالية و مركز إيداع الأوراق المالية ومدير الإصدار

Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors

User Name: orayb al- najjar

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: orayb al- najjar